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Ca urmare a informa?iilor aparute in spa?iul public in legatura cu o noua grila de tarifare a locurilor de parcare din municipiu, focsanenii
trebuie sa stie ca este vorba doar de o hotarare a Consiliului de Administra?ie a SC Parking SA. Iar aceasta propunere de crestere a
tarifelor a fost inaintata Primariei pentru a intra pe ordinea de zi a primei sedin?e a Consiliului Local.
?in sa precizez faptul ca eu personal, in calitate de Primar al tuturor focsanenilor, NU SUNT DE ACORD cu aceasta propunere. Legea insa
ma obliga sa o supun dezbaterii publice si Consiliului Local, in plenul caruia imi voi sus?ine acest punct de vedere si voi cere consilierilor
locali SA NU APROBE majorarea tarifelor. Sunt alte lucruri mult mai importante de facut decat cresterea tarifelor de parcare.
Tocmai de aceea SOMEZ PUBLIC Directorul si Consiliul de Administra?ie de la SC Parking SA sa urgenteze distribuirea celor cateva sute
de placu?e aflate pe stoc si care ar trebui sa ajunga in regim de urgen?a la proprietari.
Totodata, ar trebui sa se faca o mai mare publicitate atunci cand discutam de distribuirea locurilor de parcare reziden?iale intrucat exista in
continuare ceta?eni care sus?in ca nu au fost informa?i corespunzator in acest sens.
Mai mult decat atat, nu mi se pare normal sa se cheltuie marea parte a bugetului societa?ii doar pe salarii si singura solu?ie identificata sa
fie cresterea tarifelor atata vreme cat aceasta societate are o schema de personal destul de stufoasa.
In condi?iile in care am insistat inca de la inceput pe direc?ia eficientizarii locurilor de parcare cu plata din oras, consider ca situa?ia
actuala dovedeste INCOMPETEN?A din partea conducerii SC Parking SA!
Am sus?inut infiin?area acestei societa?i tocmai pentru a gasi solu?ii pentru noi locuri de parcare si pentru a veni in sprijinul ceta?enilor si
cred in continuare in acest lucru. Dar pentru ca ceea ce ne-am propus sa devina realitate, trebuie si astept ca to?i factorii de decizie din
cadrul SC Parking SA sa ac?ioneze urmarind in primul rand interesul comunita?ii in acord cu obiectivele societa?ii.
Iar cei care nu sunt capabili sa atinga aceste obiective, sa isi dea demisia!
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